
O nas – tekst łatwy do czytania i rozumienia 

Gdzie jesteśmy? 

II Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej – Curie znajduje się  

w Piotrkowie Trybunalskim przy ulicy Stefana Żeromskiego 11 

Do budynku szkoły prowadzi główne wejście od ulicy Żeromskiego. 

 



Wchodząc do budynku szkoły musisz pokonać pięć schodów i przejść 

przez oszklone drzwi. Następnie należy pokonać siedem schodów. W ten sposób 

dotrzesz na parter naszego budynku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Na parterze spotkasz pracowników obsługi II Liceum, którzy udzielą informacji. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sekretariat to biuro, do którego dostarczamy pisma, podania i dokumenty. 

Sekretariat znajduje się na parterze, pierwsze drzwi na prawo od wejścia. 

To są drzwi do sekretariatu. 

 

 

Czym zajmuje się II Liceum Ogólnokształcące im. Marii 
Skłodowskiej – Curie w Piotrkowie Tryb.? 

II Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej – Curie w Piotrkowie 

Trybunalskim 11 jest szkołą publiczną. 

Szkoła publiczna, to szkoła, która zapewnia bezpłatne nauczanie w zakresie 

ramowych planów nauczania. 

Ramowe plany nauczania to obowiązkowe zajęcia edukacyjne. 



W szkole zajmujemy się kształceniem i wychowywaniem uczniów. 

W szkole funkcjonują następujące profile klas: 

• prawniczo – politologiczna (przedmioty rozszerzone: język polski, historia, 

wiedza o społeczeństwie), 

• prawniczo – dziennikarska (przedmioty rozszerzone: język polski, historia, 

język angielski), 

• medyczno – politechniczna (biologia, chemia, język angielski), 

• politechniczno – ekonomiczna (matematyka, geografia, język angielski). 

 

Dyrektorem szkoły jest Pani Beata Kiereś. 

W szkole zatrudnieni są nauczyciele, pracownicy administracji i obsługi. 

 

 

W naszej placówce zapewniamy uczniom: 

1. Opiekę pedagoga, pedagoga specjalnego i psychologa. 

Uczniowie mogą skorzystać z pomocy psychologiczno-pedagogicznej we współpracy 

z Poradnią Psychologiczno-Pedagogicznej. 

Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna znajduje się w Piotrkowie Trybunalskim  

przy ulicy Romana Dmowskiego nr 47, 

Gabinet pedagoga szkolnego znajduje się na II piętrze.  

 

 

 

 



To są drzwi do gabinetu pedagoga . 

 

Gabinet psychologa szkolnego znajduje się na parterze obok sali 07 

 

Opiekę pielęgniarki szkolnej. 

Gabinet profilaktyki i pomocy przedlekarskiej czynny jest dwa razy w tygodniu, we 

wtorek i w czwartek w godz. 08.00 – 12.00. 



To są drzwi do gabinetu pielęgniarki. 

 

 

 

Jak się z nami skontaktować? 

1. Telefonicznie: 44 732 38 07 

2. Możesz też wysłać e-maila na adres: liceum2@liceum2.piotrkow.pl 

3. Możesz napisać pismo i wysłać na adres: II Liceum Ogólnokształcące im. 

Marii Skłodowskiej – Curie, ulica S. Żeromskiego 11, kod pocztowy: 97-300. 

4. Możesz przynieść pismo do sekretariatu szkoły. 

Sekretariat jest czynny o poniedziałku do piątku w godzinach od 08.00 do 

15.00. 


